



33. 印度第七世佐欽法王

佐欽法王是享譽世界的著名寺廟佐欽寺的寺主、總法臺。

第七世佐欽法王有兩位，一位是駐錫印度的吉美洛桑旺波，出生於 1964 年，由寧瑪龍欽寧體總教主多珠欽法王於 1972 年認證。

33. H.E. THE 7TH DZOGCHEN DHARMA KING—INDIA

H.E. Dzogchen Dharma King is the head of the world-renowned Dzogchen Monastery.

There are two seventh Dzogchen Dharma Kings. H.E. Jigme Losel Wangpo, who lives in India, was born in 1964 and was recognized in 1972 by H.H. Dharma King Dodrupchen, the supreme holder of the Great Perfection Longchen Nying-thik Dharma.



Dzogchen Shri Senha Charitable Society

3rd September, 2007

We are very appreciative to have received the book "A Treasury of True Buddha Dharma" from the International Buddhism Sangha Association which recounts the accomplishments of His Holiness Yangwo Wan Ko Yeshe Norbu Dorje Chang.

Through its publication, " A Treasury of True Buddha Dharma" brings benefit to all sentient beings particularly during these degenerate times. Reading this book will plant the seed of everlasting peace in whoever reads it.



The 7th Dzogchen Rinpoche,
Jigme Losel Wangpo

Registered under the Karnataka Act 1960 – Reg. No. 37/95-96

PO Tibetan Settlement, Kollegal Taluk, Chamrajnagar District, Karnataka 571 457, INDIA
Tel: +91(0)8224 23777 Fax: +91(0)8224 22498 email: dzogchen@blr.vsnl.net.in

我們非常感謝「國際佛教僧尼總會」所贈予的多杰羌仰諤雲高益西諾布陛下的成就集《正法寶典》一書。

《正法寶典》的出版特別能在此末法時期利益所有有情眾生。無論是誰閱讀此書都會種下永恆和平的種子。

第七世佐欽 仁波且

吉美 洛哲 汪波

2007-09-03